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Binnen de vaste commissie voor Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
hebben enkele fracties de behoefte om vragen en opmerkingen voor te 
leggen over de brief van de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap d.d. 18 januari 2013 over het samengaan van een aantal 
scholen in Amsterdam-West (2013D01666). 
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I. Vragen en opmerkingen uit de fracties  

De leden van de PvdA-fractie hebben met interesse kennisgenomen van 
de brief van de staatssecretaris, waarin deze reageert op de samen-
werking tussen een aantal scholen in Amsterdam-West. Uit zijn brief blijkt 
dat het hier gaat om een samenvoeging van scholen, waardoor de 
fusietoets buiten beeld blijft. De leden vragen of er desondanks een 
uitgebreide effectrapportage beschikbaar is over de voorgenomen 
samenvoeging van de scholen in Amsterdam-West. Ook vragen de leden 
of er gedurende het traject contact is geweest met de medezeggen-
schapsraden van de verschillende scholen. Kan de staatssecretaris 
duidelijk maken of hij is gekend in het proces waaruit de voorgenomen 
samenvoeging voortvloeit? 
De leden stellen vast dat er in het Regionaal Plan Onderwijs (RPO), waarin 
de samenvoeging van de scholen voorgesteld wordt, geen aandacht is 
besteed aan de kwaliteit van onderwijs. Daarom zouden zij graag zien dat 
de staatssecretaris inzichtelijk maakt wat de gevolgen van de voorgestelde 
samenvoeging zijn voor de kwaliteit van het onderwijs. Kan de staatsse-
cretaris hieraan voldoen? Ook zijn de leden benieuwd of deze herstructu-
rering van het onderwijs in Amsterdam-West wordt aangegrepen om in te 
zetten op een verbetering van de onderwijskwaliteit in dit deel van 
Amsterdam. Op basis van het RPO stellen de leden vast dat er, door de 
samenvoeging en samenhangende opheffing van een van de scholen, een 
zekere mate van schaalvergroting voordoet. De leden hebben in het 
verleden al vaker hun zorgen over schaalvergroting in het voortgezet 
onderwijs uitgesproken en zij zouden door de staatssecretaris op dit punt 
graag nader geïnformeerd willen worden. Graag horen zij van de 
staatssecretaris wat de effecten van de samenvoeging zijn op de exacte 
omvang van de verschillende scholen. Daarnaast zouden de leden 
geïnformeerd willen worden over de eventuele kosten die de samen-
voeging van de scholen met zich meebrengt. Kan de staatssecretaris 
inzage geven in de kosten van een samenvoeging qua huisvesting, zo 
vragen zij. Ook zouden de leden van de staatssecretaris willen weten wat 
de gevolgen voor het personeel van de verschillende scholen zijn, of er 
sprake zal zijn van frictiekosten en wat de effecten zullen zijn op de 
overhead voor het onderwijs in Amsterdam-West. 

De leden van de PVV-fractie hebben kennisgenomen van de brief van de 
staatssecretaris met betrekking tot het samengaan van de scholen in 
Amsterdam-West. De leden kunnen zich in grote lijnen vinden in de 
inhoud. De leden zien geen aanleiding tot het stellen van vragen. 

De leden van de D66-fractie hebben met belangstelling kennisgenomen 
van de brief van de staatssecretaris omtrent het samengaan van scholen 
in Amsterdam-West. Zij hebben hierover enkele vragen. Deze leden lezen 
dat «er geen sprake is van ongewenste schaalvergroting, maar van een 
noodzakelijke bundeling om het vbo1-aanbod bij dalende leerlingaantallen 
rendabel in stand te houden.» De voornoemde leden vragen of de 
staatssecretaris kan aangeven hoe hij er zicht op houdt dat er inderdaad 
geen sprake zal zijn van ongewenste schaalvergroting. Kan de staatssecre-
taris aangeven wat de samenwerking concreet voor leerlingen zal gaan 
betekenen, zo vragen de leden. Kan de staatssecretaris daarbij specifiek 
ingaan op de situatie voor lwoo2-, basis- en kaderleerlingen? De 
voornoemde leden vragen of de samenvoeging niet ten koste gaat van de 
specifieke aandacht en begeleiding die deze leerlingen nodig hebben. 
Kan de staatssecretaris ingaan op wat de precies de voordelen van het 
samengaan zijn? Tevens vragen zij hoe de samenvoeging de kwaliteit van 

1 Vbo: voorbereidend beroepsonderwijs
2 lwoo: leerwegondersteunend onderwijs
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het onderwijs gaat versterken? Kan de staatssecretaris ook aangeven hoe 
keuzevrijheid gegarandeerd blijft, ook voor de leerlingen die op dit 
moment op deze scholen zitten, zo vragen de voornoemde leden.
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